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Fredrikstad Seilforening  

Referat fra Styremøte, Slippen 18. september klokka 19:00.   

 

Til stede: Endre, Petter, John 

Magnus på tlf/nett 

 

Forfall: Sandra, Vidar 

   

1. Referat fra styremøte 19.06.23 
 

Forslag til vedtak: Sandra legger referatet inn i Dropbox når hun får PC`n sin 

Vedtak: Forslag til vedtak godkjennes. 
 

2. Status virksomheten 

 

 
Økonomi 

- Kasserer ettersender kommentarer 

 

Barn/ungdom/joller 

- Har fått forespørsel om NM i Optimist 16-18 August 

- FS stiller i Ungdomsligaen J70 

- Gamle hengere saneres, event brukes kun til opplag. 

 

  Slippen  

- Jordfeil er årsaken til at krana sviktet sist gang. Feilen er funnet og rettet. 

Elstolpe ytterst på brygga må skiftes ut. Dette taes inn i budsjettet for 2023 

 

Regatta 

- John la fram forslag til terminliste for 2023. 

- Endre foreslår å anskaffe en Ipad til å ha i Kællen for å gjøre det lettere å 

legge merker 
 

3. Innklaging til forliksrådet, faktainnsamling 
 

Endre la fram et forslag til tidslinje.  

 

Forslag til vedtak: Endre og John Tar et forberedende møte med Advokat 

Yngve Romsvik 17/9. 

 

Vedtak: Forslag til vedtak godkjennes 
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4. Orientering om områdeplanen. «Nye»momenter etter møte med 

Gunnulfsen 11 september.  
 

- Endre sendte over dokumentasjon til Gunnulfsen 

 

5. Forslag om utskifting av joller. 

 
- Forslag til vedtak: Koffer selger en rib for 180.000.- Forutsettingen er at 

Zodiak og Brig selges. Mellomlegget legges inn i budsjettet. 

 

Vedtak: Forslag til vedtak godkjennes. 
 

6. Høstdugnad. 

 
Forslag til vedtak: Rydde på Slippen og stranda på Letterøtangen 14 oktober 

Endre kaller inn. Grill og pølser. 

 

Vedtak: Forslag til vedtak godkjennes. 
 

7. Oppgradering av nettsidene. 
 

Forslag til vedtak: Det ryddes på sidene. Legger en link til M2S. 

Terminliste legges ut. Gamle nyheter fjernes.  

 

Vedtak: Forslag til vedtak godkjennes. 
 

 

8. Møte med Sarpsborg SF om arrangementer 

 

SF har sendt oss en forespørsel om å ta et møte om arrangementer. 

 
Forslag til vedtak: Datoen er ikke bestemt, men vi gjennomfører dette møte ila 

3-4 uker. 

 

Vedtak: Forslag til vedtak godkjennes. 
 

 

9. Seminar om M2S 

       
Forslag til vedtak: Fs arrangere seminaret i høst, slutten av Okt/nov. 

 

Vedtak: Forslag til vedtak godkjennes. 
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10. Anmodning til Halvtonklubben om å gå over fra IRC til ORC 

 
Forslag til vedtak: Anmodningen sendes 

 

Vedtak: Forslag til vedtak godkjennes. 

 

 

11. Eventuelt 
 

Det har komment en forespørsel om Emil Forslund og Julia Jacobsen kan 

ha jollene liggende på Slippen under trening 3-6/10 og 9-12/10 og låne en 

trener rib den første perioden. 

 

Forslag til vedtak: Forespørselen godkjennes. 

 

Vedtak: Forslag til vedtak godkjennes. 
 
Flaggstanga på Kari 

- Beboer ønsker å pusse opp flaggstanga. 

 

Forslag til vedtak: 

Vi sier ja takk 

 

Vedtak: Forslag til vedtak godkjennes. 
 

 

Neste styremøte 23/10-23 

 

Møtet ble avsluttet 21:00 

 

 

 

 

 


